
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-08-25, § 8 

 

 Tid: 25 augusti 2009 kl 16.30  – 17.00 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 1 september 2009 

  

 

 

Kristina Alvendal   Martin Michel 

  

 

Närvarande  

 
Ledamöter 

 Kristina Alvendal (M), ordförande 

Martin Michel (MP), vice ordförande 

Yvonne Fernell-Ingelström (M) 

Ingvar Snees (M) 

Lennart Jansson (M) 

Thomas Persson (M) 

Anna Wersäll (M) 

Per Altenberg (FP) 

Håkan Wahlén (S) 

Karin Falk (S) 

 

 
Ersättare 

 Mikael Eriksson (M) 

Camilla Lindberg (M) 

Luke Cook (M) 

Daneil Forslund (FP) 

Lars Wyke (KD) 

Helene Lilja (S)   tjänstgörande 

Nicklas Nilsson (S)   tjänstgörande 

Ulf Holmlund (S) 

Yildiz Kafkas (MP) 

Åke Mezán (V)   tjänstgörande 

 
Tjänstemän 

 Fastighetsdirektören Torbjörn Johansson och nämndsekreteraren Eva Olofsson. 

Tjänstemän ifrån kontoret Anita Granlund, Rolf Bodin (Kommunal), samt 

borgarrådssekreteraren Henrik Nerlund och biträdande borgarrådssekreteraren Nils 

Löwenspets från roteln.   

 



  

 
 § 8 

Remissen om ”Utredning om att göra Energicentrum till en permanent 

verksamhet”. Svar på remiss 

Dnr 2009/106/278 

 

Beslut  

Fastighetsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden godkänner kotorets tjänsteutlåtande och åberopar det som svar 

 på remissen. 

 

Ärendets handling 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 30 juli 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Kristina Alvendal m.fl. (M), ledamoten Per Altenberg (FP) ställer 

 sig bakom kontorets förslag (se beslutet). 

 

2) Vice ordföranden Martin Michel (MP), ledamoten Håkan Wahlén m.fl. (S) och 

 tjänstgörande ersättaren Åke Mezán (V) lämnar följande förslag till beslut: 

 1 Avslå förvaltningens förslag 

 2 Godkänna miljöförvaltningens redovisning av uppdraget. 

 3 Översända redovisningen till kommunstyrelsen för ställningstagande. 

 4 Förorda det tredje alternativet vid en permanentning av verksamheten 

 

 Det är bra att fastighetsförvaltningen stödjer förslaget att permanenta 

 energicentrum. Vi beklagar dock djupt att förvaltningen väljer att inte föreslå 

 något av alternativen, inte ens det alternativ som innebär det mest 

 kostnadseffektiva verksamheten.  

 

Omröstning 

Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och nämnden beslutar  

enligt kontorets förslag. 

 

Reservation 

Vice ordföranden Martin Michel (MP) ledamoten Håkan Wahlén m.fl. (S) och 

tjänstgörande ersättaren Åke Mezán (V) med hänvisning till sitt förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av ordföranden Kristina Alvendal m.fl. (M) och ledamoten 

Per Altenberg (FP) enligt följande: 

 En centraliserad funktion för råd om energieffektiviseringsfrågor kan vara ett 

 komplement till förvaltningars och bolags egen kompetens inom området. Genom 

 att ha medarbetare med kunskap i dessa frågor är det lättare göra 

 energieffektivisering till en integrerad del i verksamheten.  

 

Ersättaryttrande 

Ersättaren Yildiz Kafkas (MP) instämmer i vice ordföranden Martin Michels (MP), 



  

ledamoten Håkan Wahlén m.fl. (S) och tjänstgörande ersättaren Åke Mezán (V) 

förslag till beslut. 

 

Ersättarna Lars Wyke (KD) och Daniel Forslund (FP) instämmer i ordförande Kristina 

Alvendal m.fl. (M) och ledamoten Per Altenbergs (FP) särskilda uttalande. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


